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Vragen en antwoorden op CONCEPT Ruimtelijk Raamwerk Park ’t Loverveld                  d.d. 15-3-2023 

Op 7 februari 2023 is het concept Ruimtelijk Raamwerk Park ’t Loverveld gepresenteerd aan alle mensen die belangstelling hebben voor de ontwikkelingen in het park. Buurtbewoners, mensen die zich eerder hebben aangemeld voor 

de nieuwsbrief, een groot aantal organisaties/stichtingen en verenigingen hebben een persoonlijke uitnodiging ontvangen. Ook heeft de uitnodiging gestaan in het Peelbelang, op Siris en op de diverse sociaal media van de gemeente 

Asten.  Daarnaast is het plan voor wensen en bedenkingen voorgeld aan de commissie Ruimte (14 februari). Ook hebben diverse mensen schriftelijk (per mail of via het vragenformulier tijdens de presentatie) gereageerd op het plan. 

Hieronder een samenvatting van alle gestelde vragen (kolom 2) en een reactie hierop (kolom 3). Indien de vraag aanleiding geeft voor een actie in relatie tot het plan is dit in de laatste kolom (4) aangegeven. Hierbij is tevens 

aangegeven in welke fase deze actie daadwerkelijk wordt opgepakt. In de huidige planfase waar (de ontwerpfase) kunnen we op sommige vragen nog geen uitsluitsel geven.  Hieronder een overzicht welke fases wij onderscheiden met 

een korte uitleg: 

Ontwerpfase → Uitwerkingsfase → Realisatiefase → Beheerfase 

• Ontwerpfase: dit is de planfase waar we nu in zitten. Er is een CONCEPT raamwerk. Op basis hiervan maken we een kostenraming. Het plan (raamwerk) met kostenraming wordt aan de gemeenteraad voorgelegd met het 

verzoek om voor de realisatie van het plan budget beschikbaar te stellen. 

• Uitwerkingsfase: Zodra de gemeenteraad akkoord is, wordt in deze fase het plan technisch uitgewerkt. Dit is inclusief de hiervoor noodzakelijke onderzoeken en vergunningaanvragen. In deze fase gaan we met diverse groepen 

(o.a. omwonenden) nog nader in overleg.  

• Realisatiefase: In deze fase worden de plannen daadwerkelijk uitgevoerd. Of er sprake is van een gefaseerde aanleg is nog niet bekend. 

• Beheerfase: Het plan is gereed. Het park kan worden gebruikt. Dit wil niet zeggen, dat er dan niets meer kan gebeuren in het plan, bijvoorbeeld burgerinitiatieven kunnen later nog een plek krijgen in het park.     

 

 

 Vraag antwoord Actie (in welke fase) 

Vragen m.b.t. aanlegkosten en beheer 

1 
 

Is er budget voor het plan, kan het gefaseerd worden en of zijn er nog 
keuzes mogelijk? 

Er is nog geen zekerheid over het budget voor de uitvoering van het plan.  
Dit wil echter niet zeggen dat er in het geheel nog geen geld beschikbaar is. Er 
verschillende budgetten waaruit onderdelen uit het plan kunnen worden 
betaald. Zo is er bijvoorbeeld budget uit het Gemeentelijk Rioleringsplan 
(GRP) in verband met oplossingen voor de wateropgave die in het plangebied 
liggen. 
 
De kosten voor het huidige plan worden nu berekend. Op basis hiervan wordt 
aan  de gemeenteraad gevraagd  om budget beschikbaar te stellen. De raad 
heeft daarbij gevraagd om eventuele besparingen inzichtelijk te maken. 

Ontwerpfase: 
- De kosten voor het plan worden berekend. 
- Wijze van kostendekking wordt in beeld 

gebracht. 
- Diverse opties (scenario’s) worden in beeld 

gebracht (een scenario kan zijn een andere 
materiaalkeuze of iets weglaten maar 
eventueel ook faseren van het plan). 

- Het plan plus kostendekking aan de 
gemeenteraad voor besluitvorming 
voorleggen. 
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Hoe wordt het plan beheerd na realisatie? 
(er is een angst dat op het onderhoud wordt bezuinigd door alles 
ecologisch te gaan beheren.) 

Het beheer van het park wordt na realisatie afgestemd op het plan. Ook het 
beheerbudget wordt hierop afgestemd. 
 

Ontwerpfase: 
- Kosten voor beheer in beeld brengen 

inclusief wijze van dekking (eerste schatting, 
eventueel met scenario’s).  

- Ten opzichte van de huidige situatie het 
verschil aan beheerkosten in beeld brengen.  

Beheerfase: 
- Beheerplan definitief uitwerken. 
- Het beheerbudget aanpassen (via 

begrotingscyclus/gemeenteraad). 
- Nieuwe kunstwerken (bruggen en duikers) 

hebben op korte termijn geen invloed op de 
beheerkosten. Pas na ca 15 jaar is eventueel 
onderhoud noodzakelijk.  
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Komt er een maaiplan? En zo ja, zijn er voldoende schuilmogelijkheden 
voor dieren zodat ze kunnen schuilen na maaien? 

De delen die worden ingezaaid als bloemrijk/kruidenrijk grasland worden 
gemaaid conform het ecologisch maaibeheer. Dit is een tweejarige cyclus 
waarbij gefaseerd wordt gemaaid. Door deze aanpak zijn er altijd voldoende 
schuil- en vlucht mogelijkheden voor dieren.  

Nvt 
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Vragen m.b.t. activiteiten in het park 

4 
 

Hoe wordt omgegaan met de sociale veiligheid in het park (o.a. 
hangjongeren / drugs dealen) en denk ook aan de bereikbaarheid binnen 
het park voor handhavers?    

Overlast door hangjongeren is een algemeen en bekend probleem en heeft 
zowel bij de gemeente als bij de politie de aandacht.  
Het doel van het nieuwe park is dat het een park wordt voor iedereen. Door 
de verschillende ontmoetingsplekken, betere zichtlijnen,meer (en bredere) 
paden en op de hoofdpaden meer verlichting*,  is de verwachting dat meer 
mensen gebruik gaan maken van het park. Meer mensen betekent meer 
sociale controle wat tevens een grotere sociale veiligheid betekent. 
 
Verder kan men overlastsituaties altijd melden bij de politie. Het is ook  
mogelijk dit te melden bij het  “meldpunt ondermijning” (Melding 
ondermijning - Gemeente Asten), zeker als sprake van drugs gebruik of 
dealen.  
 
*) Er wordt meer verlichting gerealiseerd binnen het huidige plan dan op basis 
van het verlichtingsbeleid de norm is. 

Uitwerkingsfase: 
- In overleg met BOA’s en politie of er nog 

(praktische) aanpassingen van het plan 
wenselijk zijn om de handhaafbaarheid te 
vergroten  

Beheerfase: 
- Aan zet zijn politie en Boa’s /handhaving 
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Kunnen er meer voorzieningen/activiteiten komen voor kinderen tussen 
de 12 en 18 jaar? 

Er is nu niet direct een plek aangewezen voor deze groep. Het park biedt 
echter wel veel ruimte om iets te ontwikkelen binnen het park (fysiek 
bijvoorbeeld op de plek van de Urban Sport OF als activiteit). We dagen deze 
groep graag uit om hier zelf actie te ondernemen (eventueel in de vorm van 
een burgerinitiatief).   

Beheerfase (of al eerder):  
- De mogelijkheden van het park bij de 

buurtsportcoaches onder aandacht brengen 
en de buurtsportcoaches vragen of zij in het 
park activiteiten kunnen organiseren. 
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Wat is de stand van zaken van het skatepark? Het skatepark (skatepark TiPi) is een burgerinitiatief. De gemeenteraad heeft 
geld voor dit initiatief gereserveerd. Dit is maar een klein deel van het 
noodzakelijke budget. De rest van de kosten voor de aanleg van de skatebaan 
zal de stichting zelf moeten opbrengen. Op dit moment worden fondsen 
aangeschreven en zijn andere acties gaande om voor de realisatie geld bij 
elkaar te krijgen. 
Zodra hier meer duidelijkheid over is, bekijkt de stichting of het gehele plan 
kan worden gerealiseerd of dat het plan moet worden bijgesteld. Tzt wordt 
het plan ook met de buurt besproken.      

Uitwerkingsfase/realisatiefase: 
- Plannen en planning op elkaar blijven 

afstemmen. 
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Verzoek om twee korfbalpalen Er zijn verschillende plekken waar een dergelijke voorziening in het park kan 
worden gerealiseerd (als boek in de boekenkast). Een dergelijk vraag is een 
mooi burgerinitiatief wat zeker een plek zou kunnen krijgen in het park. Ook 
past deze in de lijn van het sportakkoord.   
 
Voor meer informatie over burgerinitiatieven zie: Burgerinitiatieven - 
Gemeente Asten 
Voor meer informatie 0ver het sportakkoord zie: Lokaal Sportakkoord - Leef 
Asten! 

Uitwerking/Realisatiefase: 
- Via de nieuwsbrief over het plan en via 

andere communicatiemiddelen aandacht 
besteden aan de mogelijkheid voor 
burgerinitiatieven binnen het park en/of een 
voorziening/activiteit in relatie tot het 
sportakkoord.  

- Buurtcoaches / dorpsondersteuners bijpraten 
over de mogelijkheid van burgerinitiatieven / 
initiatieven irt het sportakkoord in het park. 

Algemeen/continu: 
- Als er concrete initiatieven komen bekijken 

hoe en op welke plek burgerinitiatieven 
inpasbaar zijn in het park. (niet alleen deze 
vraag maar ook andere initiatieven) 

 
 
 
 
 

https://www.asten.nl/meldingen-klachten-en-bezwaar/melding-ondermijning
https://www.asten.nl/meldingen-klachten-en-bezwaar/melding-ondermijning
https://www.asten.nl/gemeentebestuur-en-organisatie/meedoen/burgerinitiatieven
https://www.asten.nl/gemeentebestuur-en-organisatie/meedoen/burgerinitiatieven
https://leefasten.nl/lokaal-sportakkoord
https://leefasten.nl/lokaal-sportakkoord
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Graag sportmogelijkheden als in Mierlo (beweegpark), laagdrempelig en 
goedkoop sporten, melder heeft ideeën genoeg. 
 

Een beweegpark is iets wat mooi op de locatie van de Urbansport terecht kan 
komen. Wij dagen iedereen graag uit om met een (burger)initiatief te komen. 
Zie ook antwoord op vraag 8.  
 

Uitwerking/realisatiefase: 
- De contactpersoon van de gemeente voor 

een ander (vergelijkbaar) burgerinitiatief 
neemt contact op met diegene die de vraag 
heeft gesteld. Eventueel kan hij gekoppeld 
worden aan dit lopende initiatief.  

Vragen m.b.t. de vijver 

9 
 

Vijver graag op grotere afstand van de woningen (Dalkruid) leggen om te 
voorkomen dat er activiteiten (in de brede zin van het woord) 
plaatsvinden nabij Dalkruid  

Aan de Dalkruid komt de natuurzijde van de vijver. Door de natuuroever is 
deze zijde/kant niet geschikt voor activiteiten.  

-- 

10 
 

De aanleg van de vijver is noodzakelijk voor de wateropgave van Asten.  
Voor de vijver graag op grotere afstand van de woningen aan het Dalkruid 
om last van water en of ongedierte te voorkomen. Bewoners uit de 
omgeving willen graag vooraf een garantstelling dat door de waterberging 
geen schade ontstaat aan de woningen.      

Over het algemeen is het waterpeil van de vijver gelijk met het grondwater uit 
de omgeving. Overlast en schade aan de woningen door meer water in de 
omgeving is dan ook niet te verwachten.  
Bij hevige piekbuien staat het waterpeil in de vijver tijdelijk hoger. Dit 
overtollige water infiltreert via de oevers de bodem in en stroomt ook 
gecontroleerd af naar de Beekerloop. Zo wordt gezorgd dat een eventuele 
volgende bui weer opgevangen kan worden en dat het grondwater niet 
structureel te hoog komt te staan. 
De gemeente geeft vooraf geen verklaringen af dat bij eventuele schade zij de 
schade op zich neemt. Wel kan de gemeente aansprakelijk worden gesteld als 
er schade ontstaat door gemeentelijk toedoen. Meer informatie hierover:  
Aansprakelijk stellen gemeente - Gemeente Asten 
 

Uitwerking fase: 
- De buurt nadere uitleg geven over de 

werking van het watersysteem, hier 
eventueel een waterdeskundige bij 
betrekken. Dit om de zorgen over de 
waterproblematiek weg te nemen.  

- De buurt op de hoogte houden/betrekken bij 
de planuitwerking van de vijver.   

11 
 

Hoe zit het met muggenoverlast in met name de vijver? Muggenlarve kunnen zich ontwikkelen tot muggen in stilstaand water waarin 
geen natuurlijke vijanden zitten. De aan te leggen vijver wordt dusdanig groot 
dat hier vanzelf vissen en andere predatoren in komen. Muggenlarve krijgen 
hierdoor geen kans te overleven en mug te worden. We willen de vijver zo 
inrichten dat hier een goed functionerend en gezond ecosysteem in ontstaat.  

Uitwerkingsfase: 
- Bij de uitwerking een specialist betrekken 

met als doel een vijver te maken met een 
goed ecosysteem.   

 

12 
 

Verzoek om bij vijver te blijven monitoren op de veiligheid van de vijver 
(overlast door ongedierte en algemene veiligheid) 

Monitoring van de vijver gebeurt tijdens het reguliere onderhoud. Daarnaast 
wordt bij een meldingen van overlast en/of veiligheidssituaties altijd serieus 
gekeken hoe hiermee om te gaan en of maatregelen noodzakelijk zijn.   

-- 

13 
 

Graag een timer op de fontein (’s nachts graag uit ivm geluid), andere 
hebben liever helemaal geen fontein in verband met geluidsoverlast. 

Een fontein verhoogd de belevingswaarde van de omgevingswaarde. Ook kan 
een fontein een rol spelen tegen overlast van muggen (geen stilstaande 
water). Een fontein is echter geen noodzaak als sprake is van een gezond 
ecosysteem (zie vraag 10).   
Voor wat betreft het toevoegen van een timer aan de Fontein: dit wordt bij de 
uitwerking van het plan meegenomen.    

Ontwerpfase: 
- Bij de kostenraming het wel of niet plaatsen 

van de fontein als een optie (scenario studie) 
meenemen.  

Uitwerkingsfase: 
- Bij de uitwerking het plaatsen van een timer 

op de fontein meenemen. 
 

14 
 

Kan in de vijver ook gevist worden (mn jeugd van de sportvisclub)? Er is nu niet voorzien in een visplek in het park. Om meer reuring te krijgen in 
het park is dit zeker een kans, de vraag is echter of dit passend is binnen het 
plan en binnen een gezond ecosysteem van de vijver. Dit wordt verder bij de 
uitwerking afgewogen. 

Uitwerkingsfase (of eerder): 
- Contact opnemen met de Sportvisclub om te 

bespreken waar zij aan denken en wat ze 
hiervoor nodig hebben.  

- Breed afwegen of een dergelijk voorziening 
daadwerkelijk wenselijk is (o.a. bij 
vijverspecialist nagaan of het wel mogelijk is 
om dit te realiseren / prioriteit is een vijver 
met een gezond ecosysteem). 

 
 

   
 
 

https://www.asten.nl/meldingen-klachten-en-bezwaar/aansprakelijk-stellen-gemeente
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Vragen m.b.t. omgeving Noorderbos en Populierenbos  

15 
 

Het Noorderbos/Vloeibos heeft een rijke natuurwaarde. Graag bos 
houden.  
 
Binnen het bos zijn wel veel ingrepen gepland (speelbos, sloten en paden). 
Verzoek om minimale impact in het Noorderbos zowel in de eindfase als 
in de realisatiefase.  Naast de impact voor de buurt (verschillende mensen 
hebben geen behoefte aan meer openheid) en angst voor hangjongeren 
hebben de plannen ook grote impact op de bestaande natuurwaarden.   
 
Denk aan de flora en fauna en met name aan de bestaande dieren/vogels 
in de bosgebieden (en specifiek het Noorderbos). 
 
 

Het padensysteem in het Noorderbos is inderdaad intensief. De reden van het 
intensieve padensysteem is om op een andere manier in het gebied te kunnen 
verblijven en beleven. Daarnaast zijn enkele paden (dijkjes zonder verharding 
of halfverharding) nodig voor het onderhoud van het gebied en het goed 
functioneren van het watersysteem.  
In relatie tot de natuurwaarden: er is een inventarisatie van aanwezige vogels 
van het gebied beschikbaar (IVN). Ten behoeve van de werkzaamheden is 
echter nog een nader flora en faunaonderzoek noodzakelijk.  
Als blijkt dat het geplande padensysteem  de aanwezige natuurwaarde teveel 
aantast en niet alle paden noodzakelijk zijn voor het onderhoud van het 
gebied dan wel het functioneren van het watersysteem ter plekke kan het 
padensysteem worden aangepast.   

Ontwerpfase: 
- bij de doorrekening van het plan wordt 

uitgegaan van het huidige ontwerp 
Uitwerkingsfase: 

- Uitvoeren van een QuickScan Flora en Fauna 
- In  overleg met diverse specialisten (Flora en 

fauna, waterspecialist en iemand irt het 
onderhoud) bekijken wat de 
(on)mogelijkheden zijn met betrekking tot 
het voorliggende plan.  

- Op basis van de bovenstaande input in 
overleg met de direct omwonenden 
mogelijke alternatieven te bespreken voor 
het padensysteem in het Noorderbos.  

16 
 

Verzoek om speelbos niet aan te leggen.  In de eerdere bijeenkomsten zijn verzoeken gedaan juist natuurlijk spelen (in 
de vorm van een speelbos) te stimuleren.  
De invulling van de speeltuin en het speelbos wordt tzt in overleg met 
belangstellende en omwonenden uitgewerkt. Het eerste idee is om het 
speelbos (een nu hoger en droger gedeelte van het bos) vooral een plek te 
maken met spelaanleidingen en niet in te vullen als een formele speelplek. 
Verder wordt de plek meer open gemaakt door de onderbegroeiing te 
verwijderen en de bestaande bomen meer vrij te zetten.     

Uitwerkingsfase: 
- In overleg met belangstellende en 

omwonenden plan voor spelen uitwerken. 

17 
 

Bewoners Bijenveld (omg polulierenbos) maken zich zorgen over 
eventueel wateroverlast. Verzoek om plan goed te communiceren. 

Aan de omwonenden wordt de werking van het watersysteem nabij hun 
woningen nader worden uitgelegd. Dit wordt in een later fase opgepakt.   

Uitwerkingsfase: 
- Omwonenden uitleg geven over de werking 

van het watersysteem. 

18  Het populierenbos veroorzaakt veel overlast door pluizen en er zijn veel 
dode takken, graag hier aandacht voor. 

Na aankoop van het perceel zijn de meest gevaarlijke takken in 2022 
verwijderd nabij of boven het wandelpad langs het bosje. In het plan is 
opgenomen om dit bosje deels om te vormen naar een soortenrijker bos. 
Zodra het plan definitief is en budget beschikbaar is worden de slechtste 
bomen gekapt en andere soorten herplant. Wij adviseren om niet door het 
bosjes te wandelen.  

Uitwerkingsfase 
- Opstellen plan voor het omvormen van het 

bos, waarbij de slechte bomen worden 
verwijderd. Hierbij is tevens aandacht geven 
aan de   bomen die overlast veroorzaken. 

Vragen m.b.t. het maisperceel 

19  Wordt het mais-perceel nog meegenomen in de plannen?  
 

Op dit moment is het perceel niet meegenomen, dit is wel een wens van de 
gemeente en van meerdere politieke partijen.  
Met de eigenaar zijn gesprekken gaande om het perceel te verwerven.  

Ontwerpfase: 
- Onderhandelingen voor verwerving 

voortzetten. 
Uitwerkingsfase: 

- Als perceel verworven, perceel meenemen 
binnen het plan. 

20  Als het mais-perceel wordt aangekocht graag contact met buren (hebben 
nu grond in gebruik), hoe wordt het plan dan en komt er een pad? 

Als de grond kan worden aangekocht is nog niet bekend hoe de invulling exact 
wordt. Wel is het zo dat aankoop van deze grond een belangrijke oplossing 
biedt voor het waterprobleem in de achterliggende wijk.  

Ontwerp/uitwerkingsfase: 
- Indien de gronden zijn aangekocht het  

parkplan aanpassen  en in overleg gaan met 
aanwonenden. 

- Bij de invulling rekening houden met project 
“Elfenbank” uit het Gemeentelijk 
Rioleringsplan Asten 2021-2025. 

 

21  Als het mais-perceel niet wordt aangekocht: hoe zit het dan met de 
toegankelijkheid van dat terrein voor landbouwvoertuigen, graag 
aandacht voor mogelijke kans op schade aan de parkpaden. 

Als de gronden niet worden aangekocht is de gemeente verplicht het perceel 
te blijven ontsluiten. Bij de aanleg van de parkpaden wordt rekening 
gehouden met het feit dat landbouwvoertuigen over het pad kunnen. De 
route naar het perceel blijft dan nagenoeg hetzelfde als nu.     

Uitwerkingsfase: 
- Rekening houden met een forsere fundering 

ter plekke van de route naar het maisveld 
door landbouwverkeer. 
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Vragen m.b.t. honden 

22  Het hekwerk van de hondenlosloopveld (Kluifzwam) is aan vervanging toe. 
Om een duurzame investering te kunnen doen graag op korte termijn 
overleg. 

Een overleg met de stichting wordt ingepland om onnodige investeringen te 
voorkomen. 

Algemeen/uitwerkingsfase: 
- Op korte termijn overleg plannen met de 

stichting om desinvesteringen te voorkomen. 

23  Hoe wordt omgegaan met de hondenuitlaatstroken die er nu zijn. Binnen het huidige plan is nog niet concreet gekeken hoe hiermee om te gaan. 
Dit wordt meegenomen bij de uitwerking. Wel is het uitgangspunt dat deze 
voorziening in het park behouden blijft al dan niet op een andere plek. 

Uitwerkingsfase: 
- Bepalen hoe om te gaan met de bestaande 

hondenuitlaatstroken (behouden op de 
huidige plek of verplaatsen). 

Vragen i.r.t ontwerp 

24  Worden de paden ook toegankelijk voor minder mobiele mensen (slecht 
ter been, rollator, scootmobiel?) 

De wens is de parkpaden uit te voeren in asfalt om het park juist ook voor 
deze doelgroep toegankelijk te maken. De parkpaden zijn de meest 
belangrijke paden in het park. De ander paden worden uitgevoerd in ander 
materiaal waardoor deze voor mensen die minder mobiel zijn minder goed 
toegankelijk zijn.  

 

25 Is er rekening gehouden met een calamiteitenroute door het park voor de 
Paddenstoelenwijk? 

Binnen het plan wordt rekening gehouden met een extra ontsluiting, mocht 
sprake zijn van een calamiteit in de wijk.  
De Paddenstoelenwijk heeft voor auto’s maar 1 uitweg. Als door een 
calamiteit de enige ontsluiting naar de Floralaan is afgesloten is het inderdaad 
wenselijk dat er een noodontsluiting aanwezig is. Een ander alternatief dan via 
het park is niet aanwezig.  

Uitwerkingsfase: 
- Rekening houden met een forsere fundering 

ter plekke van de noodontsluiting voor auto-
verkeer tbv de Paddestoelenwijk. 

26  Het evenemententerrein en huidige voetbal/skateplek is een klankkast (is 
gehorig), kan hier met de planvorming rekening mee worden gehouden?   

In het plan wordt geen rekening gehouden met geluidschermen of iets 
vergelijksbaars.  
  
Als het gaat om geluidsoverlast bij evenementen het volgende: voor het 
houden van een evenement is een vergunning nodig. Voor het maken van 
geluid tijdens het evenement moet de gemeente een ontheffing verlenen. In 
de vergunning worden voorschriften opgenomen over onder andere de 
maximaal toegestane geluidsbelasting.  

--  

27 Graag aandacht voor parkeerdruk bij het toevoegen van voorzieningen in 
het park.  bv een visvereniging brengt ook auto’s met zich mee tijdens 
drukke visdagen. 

Het uitgangspunt is dat ten behoeve van activiteiten in het park geen extra 
parkeerplaatsen worden aangelegd. Daarnaast verwachten we dat mensen 
vooral te voet en met de fiets naar het park komen. Bovendien  zijn in de 
directe omgeving  voldoende parkeerplaatsen aanwezig.  
Dit staat los van het parkeren tijdens evenementen.  

Onwerpfase/Uitwerkingsfase: 
Nader bekijken hoe om te gaan met fietsparkeren in 
het park.  

28 Graag het bruggetje naar Loverbosch fase 2 op korte termijn aanleggen.  De aanleg van de brug (of duiker) over de Beekerloop van park naar 
Loverbosch 2 wordt los van de aanpassingen van het park en zo snel als 
mogelijk opgepakt.  

Ontwerpfase: 
Aandacht voor afstemming vormgeving en definitieve 
ligging van de brug.  

29  Wordt er een pad aangelegd langs de Beekerloop?  Er wordt langs de Beekerloop geen formeel pad aangelegd. Dit pad is zoals nu 
een struinpad (van gras of zandpad).  

-- 

30  Veel sloten staan nu droog, kunnen deze niet bijdrage aan de 
waterberging (omgeving Bijenveld) 

Het klopt dat verschillende sloten vaak droog staan. Dit komt doordat  het 
bodempeil vaak hoger is dat het grondwaterpeil. Deze sloten dragen nu en in 
de toekomst ook bij aan de waterberging.  

Uitwerkingsfase: 
Aanpassen diverse bestaande duikers nabij de 
Vlinderwijk, meenemen bij de planvorming. 

31  Is er een alternatief voor asfalt? Er is binnen het plan bewust gekozen voor asfalt omdat het park hierdoor 
door een grotere groep bruikbaar is, zoals  mensen die slechter ter been zijn 
(de inclusieve samenleving). Daarnaast is asfalt minder onderhoudsgevoelig. 
Alternatieven zijn nadelig voor de toegankelijk van het park en zijn qua 
onderhoud kostbaarder.   
Daarnaast is het goed om te realiseren dat alleen de parkpaden worden 
uitgevoerd in asfalt en de overige paden worden vormgegeven als struinpad 
(gras of zand). 

Ontwerpfase: 
In relatie tot mogelijke scenario’s i.r.t. de kosten, 
bekijken of een andere materialisatie van de paden 
een optie is. 
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32  Wordt bij de uitwerking van de vaste plantentuin ook rekening gehouden 
met wilde bijen? 

Biodiversiteit is een belangrijk thema voor het park. Bij de uitwerking 
(plantenkeuze) houden we hier zeker rekening mee. Maar waarschijnlijk zijn 
de bloemrijke grasbermen en bosplantsoen aantrekkelijker voor de wilde bijen 
en andere wilde dieren dan de bloemen in de bloementuin. Dit omdat deze 
vooral afhankelijk zijn van inheemse soorten.     
Voor de vlinder/bloementuin dagen we buurtbewoners en andere bewoners 
uit Asten uit om hier een heel mooie en biodiverse tuin van te maken.     

Uitwerkingsfase: 
Bij de plantenkeuze aandacht voor biodiversiteit in 
het gehele plangebied. 

33  Fijn als er ter hoogte van de verblijf ruimtes zoals speeltuin mogelijkheden 
voor stalling van fietsen worden meegenomen. 

Tijdens de uitwerking (en kostenraming) wordt rekening gehouden met het 
plaatsen van fietsenrekken. 

Ontwerpfase/uitwerkingsfase: 
Rekening houden met het plaatsen van voorzieningen 
voor fietsen en deze meenemen bij de kostenraming 
van het plan. 

Technische vragen en opmerkingen 

34  Bij de aanleg van de drainage op het evenemententerrein rekening 
houden met de diepte voor de bevestiging van de luchtkussens etc. d.m.v. 
ijzeren pinnen (de diepte is ca 30 cm), 

Dit signaal wordt meegenomen  bij de uitwerking. Uitwerkingsfase: 
- Bij de aanleg van de drainage op het 

evenemententerrein rekening houden met 
de diepte voor de bevestiging van de 
luchtkussens etc. d.m.v. ijzeren pinnen (de 
diepte is ca 30 cm), tzt afstemmen met de 
organisatie van de evenementen Spel zonder 
grenzen en zeskamp. 

35 
 

Een inwoner geeft aan dat er wel drainage ligt op het 
evenemententerrein. De drainage ligt in parallellijnen Lienderweg met op 
het veld verzamelputten en watert af richting waterpoel (nabij perceel 
Jeuken). Hij wil deze graag ter plekke aanwijzen. De drainage is 
waarschijnlijk wel vaker geraakt door het slaan van haringen tijdens 
evenementen 

Op de data die de gemeente heeft over de ondergrondse situatie is geen 
sprake van een drainage, wel zijn er inderdaad meerdere putten op het terrein 
maar deze zijn voor zover bekend niet t.b.v. de drainage. Het wel of niet 
aanwezig zijn van drainage wordt nogmaals onderzocht.  

Uitwerkingsfase:  
- Nader onderzoeken of er inderdaad geen 

sprake is van drainage. Hierbij onder andere 
gebruik maken van de kennis van een 
buurtbewoner.  

36  
 

Een inwoner geeft ook aan dat de zeer laag gelegen basisschool aan de 
Biggekruid een overstort heeft op het park. Ook deze kan hij desgewenst 
aanwijzen. 

Het klopt inderdaad dat er sprake is van een overstort hier. Uitwerkingsfase:  
- Bij sloop van de school wordt deze overloop 

verwijderd. De nieuwe ontwikkeling krijgt 
een nieuwe noodoverlaat voor hemelwater 
naar het park (vijver). 

37  Is er al voldoende gekeken naar de werkzaamheden i.r.t. het behoud van 
de bestaande bomen 

Het behouden van de bestaande bomen is een  belangrijk uitgangspunt 
geweest bij het plan. Dit is ook de reden dat de (meeste) bomen reeds zijn 
ingemeten. Bij de planuitwerking en uitvoering is behoud van de bomen dan 
ook zeker een belangrijk aandachtspunt. Op basis van een BEA (Bomen 
effecten analyse) worden eventueel extra maatregelen ten gunste van de 
bomen genomen.  
Wel wordt opgemerkt dat het bovenstaande niet wil zeggen dat geen enkele 
boom gekapt dient te worden.  

Uitwerkingsfase: 
- Monumentale bomen in beeld houden. 
- De ontbrekende bomen laten inmeten. 
- Een BEA laten uitvoeren en noodzakelijke 

maatregelen opnemen in het bestek ten 
behoeve van de uitvoering. 

Overige zaken 

38  Hoe staat het met de noodzakelijke vergunningverlening (risico) Noodzakelijke vergunningen worden opgepakt in de uitwerkingsfase.  Uitwerkingsfase: 
- Alle noodzakelijke vergunningen/procedures 

in beeld brengen en (tijdig) aanvragen.  

39  Ook in de vervolgfase (uitwerking/uitvoering) goed communiceren en 
buurt betrekken 

Ook in de vervolgfases wordt goed gecommuniceerd over de 
planontwikkeling. Wel zal het communicatietraject minder breed zijn. 
Bijvoorbeeld bij de uitvoering is de communicatie gericht op de direct 
aanwonenden.   

Uitwrekingfase en verder: 
- Communicatieplan opstellen. 

 


